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Abstract (en)
The exchangeable brush insert (5) of the toothbrush can be fitted into an elongated holding recess (7) of a head part (4) connected with a bar and a
grip piece. Connected with the brush insert is a press button (10), which extends through an opening (11) of the rear wall (12) of the holding recess.
On both sides of the press button and on the face side of the end of the brush insert turned away from the press button, securing strips (16,18)
project, which engage in grooves (17,19) in the inner wall (14) of the holding recess. The brush insert, over the major part of its length, narrows to
the end (9) turned away from the press button.

Abstract (de)
Eine Zahnbürste weist einen auswechselbaren Borsteneinsatz (5) auf, der in einer länglichen Halteaussparung (7) eines Kopfteils (4) einrastbar
aufgenommen ist. Rastleisten (16, 18) an der Umfangsfläche (13) des Borsteneinsatzes (5) greifen in Rastnuten (17, 19) des Kopfteils (4).
Der Borsteneinsatz (5) verjüngt sich im Grundriß von seinem einen Ende (8) zu seinem anderen Ende und liegt mit glatten, ununterbrochenen
Abschnitten (20) seiner Umfangsfläche (13) flächig an glatten, ununterbrochenen Abschnitten (21) der Innenwand (14) der Halteaussparung (7) an,
so daß sich eine Keil- oder Klemmwirkung des Borsteneinsatzes (5) in Längsrichtung ergibt. <IMAGE>
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